

celles de Leurs Majestés Très Chrétienne et Catholique, qui ne sont pas compris dans les presens Articles, ni à Titre de Cessions, ni à Titre de Restitutions, seront rendus sans Difficulté, et sans exiger de Compensation.

Those of Their Most Christian and Catholick Majesties, which are not included in the present Articles, either under the Title of Cessions, or under the Title of Restitutions, shall be restored without Difficulty, and without requiring Compensations.

Article XXII.

Comme il est nécessaire de designer une Epoque fixe pour les Restitutions, et les Evacuations, à faire par chacune des Hautes Parties Contractantes, Il est convenu que les Troupes Britanniques et Françoises procederont, immédiatement après la Ratification des Preliminaires, à l'Evacuation des Païs qu'elles occupent dans l'Empire, ou ailleurs, conformément aux Articles XII. et XIII.

L'Isle de Belleisle sera evacué six Semaines après la Ratification du Traité Definitif, ou plutôt si faire se peut.

Le Guadeloupe, la Desfrade, Mariegalante, la Martinique, et St^e Lucie, trois Mois après la Ratification du Traité Definitif, ou plutôt si faire se peut.

La Grande Bretagne entrera pareillement au Bout de trois Mois après la Ratification du Traité Definitif, ou plutôt si faire se peut, en Possession de la Riviere, et du Port de la Mobile, et de tout ce qui doit former les Limites du Territoire de la Grande Bretagne du Côté du Fleuve de

Article XXII.

As it is necessary to assign a fixed Epoch for the Restitutions, and the Evacuations, to be made by each of the High Contracting Parties, it is agreed, that the British and French Troops shall proceed, immediately after the Ratification of the Preliminaries, to the Evacuation of the Countries which they occupy in the Empire, or elsewhere, conformably to the XIIth and XIIIth Articles.

The Island of Belleisle shall be evacuated Six Weeks after the Ratification of the Definitive Treaty, or sooner if it can be done.

Guadeloupe, Desfrade, Mariegalante, Martinico, and St. Lucia, Three Months after the Ratification of the Definitive Treaty, or sooner if it can be done.

Great Britain shall likewise, at the End of Three Months after the Ratification of the Definitive Treaty, or sooner if it can be done, enter into Possession of the River and of the Port of Mobile, and of all that is to form the Limits of the Territory of Great Britain, on the Side of the River Mississippi,